
 

 

 

 

Hørby den 24. august 2021 
REFERAT AF BESTYRELSESMØDET DEN 17. AUGUST  

 

Fremmødte 

Søren Møller Andersen, Bo Nielsen, Ane-Jette Jacobsen, Torsten Larsen, Kjeld Truedsson, 
John Lygaard. 

Afbud 

Allan Lystrup, Rasmus Christensen, Frank Kruel 

 

DAGSORDEN 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

3. Nyt fra kasserer 

Debitorer – restance på 5000 kr. Der er sendt ansøgning om tilladelse til opførelse af 
badebro på sydmolen til Holbæk kommune via NBC Marine.  

Der er i 2018 givet tilladelse til en badebro ved sandstykket, men denne tilladelse 
tilbagetrækkes, og der kan ikke gives tilladelse til 2 badebroer så tæt på hinanden, så det 
er den nuværende ansøgning der bliver behandlet.  

Der er afsat 100000 kr. til broen.  

Teknisk skole har givet et tilbud på 45.000 for 3 skure. Prisen er en god pris.  

John oplyste, at der ikke er budgetteret med en udgift til opførelse af 3 skure, men det 
blev påpeget at materialepriserne stiger voldsomt, så det blev besluttet at sige ja tak til 
tilbuddet.  

Der skal laves grund, Jan og Per har givet tilsagn om at planlægge dette. Når 
byggetilladelsen forligger kan byggeriet begynde. Gert fra Teknisk skole vil kontakte Jan 
og Per.  

http://www.hoerby-havn.dk/


P pladsen. Søren rykker kommunen for rep. Af hullerne i vejen.  

Havnefogeden sørger for at stenene bliver skubbet/fejet ud til siden.  

Maling af grillhuset mangler. Ane-Jette tager fat i projekt maling. 

 

 

4. Gennemgang af punkter fra sidste møde 

Har Allan taget kontakt til kommunen vedr. puljer?? 

 

5. Havnefest 

Der er aftalt møde omkring arrangementet tirsdag den 18.8. 

 

6. Nyt fra formanden 

Holbæk Marina mangler arbejdskraft til at Bognæsbroen kan opsættes/nedtages. Søren 
tager kontakt til havnefogeden i Dragerup marina omkring dette.  

 

7. Nyt fra ungdomsafdelingen 

 Søren har fået mail omkring puljer for uddannelse til trænere. Der skal være navne på 
dem vi vil sende afsted. Da vores ungdomsleder har besluttet at trække sig, ligger 
ungdomsafdelingen pt. stille, dog håber bestyrelsen at der fremadrettet vil komme en ny 
leder som vil køre det videre. 

 

8. Nyt fra havnen 

Der var forslag om at der i sommerhalvåret sættes en kæde op på landpladsen for at 
undgå parkering på vores areal. Dette blev nedstemt, men det kan være en god ide om 
vinteren når bådene står på land. Et skilt kan sættes op med teksten forbeholdt havnens 
brugere. Om sommeren ser vi det ikke som et problem at kroens gæster benytter 
pladsen.  

 

9. Eventuelt 

Toiletterne på havnen har lys på 24/7. Det bruger ikke nævneværdig el.  

Der skal skiftet toilet på det offentlige. Jan udskifter det. 

 

Næste bestyrelsesmøde: Mandag den 20. september kl. 18:00 

Referent: Ane-Jette Jacobsen 

 


